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CONSILIUL JUDEŢEAN  
      JUDEŢUL  TIMIŞ  
 

PROCES VERBAL 
încheiat în şedinţa extraordinară a plenului 

Consiliului Judeţean Timiş din data de  16 iunie  2020 
 
 
 Domnul președinte Călin Ionel Dobra 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că participa 

la ședință un număr de 30 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc 
următorii consilieri județeni: Poenaru Dan,  Grigoroiu Eugeniu, Ciurlea Sorina, Cocean Liviu, 
Sarmeș Dan și Matei Viorel.  

Având in vedere dispozițiile Legii nr.55/2020 privind unele masuri pentru prevenirea si 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prin care s-a instituit starea de alerta pe teritoriul 
României, si Masurile instituite in aplicarea legii, a fost limitat accesul in Palatul Administrativ a 
altor persoane decât acelea care își desfășoară activitatea curenta in sediu. Astfel, la şedinţă 
participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din aparatul propriu, doamna 
Emilia Milutinovoci-Director General al DGASPC Timiș, domnul Raul Pătrașcu-Manager al 
Spitalului Clinic Județean de Urgență Pius Brînzeu Timișoara, consilierii județeni participând la 
ședință in sistem online. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art.138 din OUG 
nr.57/2019 privind Codul Administrativ, prin accesul persoanelor interesate la proiectele de 
hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul 
instituției, si prin accesul la procesul-verbal al ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și 
online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.222/12.06.2020 şi ordinea de zi a ședinței a fost 
adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media si prin 
postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

În continuare, dau citire ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat între U.A.T Județul 

Timiș (Lider de parteneriat - Partener 1) și Direcţia Generală de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Timiș (Partener de Proiect 2)  în  vederea promovării proiectului „Dotarea 
centrelor sociale din cadrul Direcţiei Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Timiș cu echipamente de protecție/prevenție destinate gestionării situației COVID-19” - cod 
SMIS 138305 în contextul accesării fondurilor nerambursabile prin Programul Operațional 
Infrastructură Mare 2014-2020 (POIM) Cod apel: POIM/819/9/1/ Consolidarea capacității de 
gestionare a crizei sanitare COVID-19. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat între U.A.T Județul 
Timiș (Lider de parteneriat - Partener 1) și Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Pius Brînzeu 
Timişoara (Partener de Proiect 2) în vederea promovării proiectului „Creșterea capacității de 
gestionare a crizei sanitare COVID-19 la nivelul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Pius 
Brînzeu Timişoara” - cod SMIS 138307 în contextul accesării fondurilor nerambursabile prin 
Programul Operațional Infrastructură Mare 2014-2020 (POIM) Cod apel: POIM/819/9/1/ 
Consolidarea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19. 

3. Întrebări, interpelări. 
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 Dacă sunt alte propuneri sau discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
 Dacă nu, supun la vot ordinea de zi  prezentată. Rog echipa tehnică să vă transmită ordinea 
de zi  pentru procedura de vot.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 30 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain Romică – 
Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek 
Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu 
Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

În continuare, supun la vot procesul verbal al ședinței ordinare a plenului Consiliului 
Județean Timiș din data de 27  mai 2020. 

Dacă sunt discuții?  Dacă nu, rog echipa tehnică să vă transmită procesul verbal pentru 
procedura de vot.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal cu 29 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain Romică – 
Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek 
Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu 
Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, , 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana. 

Domnul vicepreședinte Tudorică Valentin nu a votat.  
 
 Înainte de a trece la dezbaterea și aprobarea proiectelor înscrise pe ordinea de zi, fac 
precizarea că toate proiectele au fost dezbătute și avizate favorabil în ședința reunită a comisiilor 
de specialitate.  
  
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 
Parteneriat între U.A.T Județul Timiș (Lider de parteneriat - Partener 1) și Direcţia Generală 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș (Partener de Proiect 2)  în  vederea 
promovării proiectului „Dotarea centrelor sociale din cadrul Direcţiei Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Timiș cu echipamente de protecție/prevenție destinate 
gestionării situației COVID-19” - cod SMIS 138305 în contextul accesării fondurilor 
nerambursabile prin Programul Operațional Infrastructură Mare 2014-2020 (POIM) Cod apel: 
POIM/819/9/1/ Consolidarea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19. 

  
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința reunită a comisiilor de specialitate.  

 Dacă  sunt discuții? 
 
 Domnul consilier județean Titu Bojin 
 Pentru că dezbatem în acest moment  proiectul prin care avem posibilitatea susținerii și 

recuperării sumelor  cheltuite din fonduri europene, aduc din nou în atenția dumneavoastră 
propunerea de a introduce în plenul consililului județean și proiectul prin care  să sprijinim copii din 
județul Timiș  cu pachet de produse de igienă despre care am vorbit și dumneavoastră ați fost de 
acord să facem acest lucru împreună cu inspectoratul școlar.  
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Îmi cer scuze dar revin cu această propunere și insist să facem acest lucru pentru că se 
observă o scădere a nivelului de trai al cetățenilor în această perioadă. Cred că este bine să facem 
acest lucru acum  când avem posibilitatea să decontăm niște bani din alte surse decât cele ale 
județului. Nu înțeleg de ce nu mergem și pe această variantă 

Poate considerați că nu are legătură cu proiectele înscrise pe ordinea de zi dar cer 
permisiunea să vă reamintesc din nou propunerea pe care am făcut-o și în alte ședințe și insist  
pentru că sper ca toți colegii consilieri județeni să fie de acord cu acest pachet . Ar fi păcat să nu-i 
ajutăm pe copii, indiferent de starea materială de care dispun părinții acestora.  

 
 Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
 Pentru că știți că ședința se transmite on line și este publică aduceți, din nou,  în atenția 

noastră această propunere. Îmi pare rău că trebuie să vă spun că sunteți în necunoștință de cauză 
pentru că astăzi noi discutăm de cu totul altceva. Discutăm acum despre o cerere de finanțare 
pentru a prijini Spitalul Județean și Direcția Generală de Asistență Socială și Protecție a Copilului, 
instituții eligibile în cadrul acestor proiecte de finanțare. Propunerea pe care dumneavoastră,o 
aduceți mereu în atenția noastră este cu totul altceva. Sursa de finanțare  pentru achiziționarea 
laptelui și cornului  este APIA.  

În acest moment suntem în discuție cu Ministerul Agriculturii pentru regândirea sumelor 
respective și când vom avea o destinație clară și un acord bine stabilit vom putea redirecționa 
aceste sume. Până atunci eu nu pot să propun colegilor consilieri județeni să aprobe 
redirecționarea sumelor pentru că este illegal să  schimbăm destinația acestor sume. 

 
Domnul consilier județean Titu Bojin 

 Eu nu am spus să fie redirecționate acele sume pentru că ele au destinație clară, însă 
dumneavoastră ați afirmat public că există posibilitatea să găsim din fondurile existente  în bugetul 
consiliului Județean Timiș  o altă sursă de finanțare, iar acest lucru se poate dovedi pentru că așa 
cum îmi spuneți mie că ce spun râmâne public și ce spuneți dumneavoastră rămâne public. Dacă 
se aprobă în final de către Guvern sau de către Uniunea Europeană rambursarea fondurilor pentru 
lapte și corn, asta este cu totul  altceva.  

Din ultima discuție purtată on line cu dumneavoastră și domnul Marin Popescu inspector  
școlar general care nu s-a angajat să implice cadrele didactice și personalul administrativ cu toate 
că eu sunt convins că  acestia ar fi fost de acord cu această propunere.  

 
 Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
 Domnule consilier județean Titu Bojin, îmi pare rău că trebui să vă mai spun din nou ceea ce 

sunt convins că dumneavoastră știți foarte bine. Dacă discutăm de bugetul Consiliului Județean 
Timiș și discutăm de o presupusă rectificare, acest lucru îl putem face abia din semestru II când ne 
permite legislația să facem o rectificare spre această destinație.  Deocamdată suntem în semestru 
I, suntem în discuție cu proiectul respectiv și v-am spus că nu respingem idea dar trebuie să 
analizăm foarte bine ce presupune distribuția și conținutul pachetului.  

 Dacă mai sunt discuții? Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită proiectul pentru procedura 
de vot.  

 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 29 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain Romică – 
Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek 
Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu 
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Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana,  

Domnul vicepreședinte Tudorică Valentin nu a votat. 
 
 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

Parteneriat între U.A.T Județul Timiș (Lider de parteneriat - Partener 1) și Spitalul Clinic 
Judeţean de Urgenţă Pius Brînzeu Timişoara (Partener de Proiect 2) în vederea promovării 
proiectului „Creșterea capacității de gestionare a crizei sanitare COVID-19 la nivelul 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Pius Brînzeu Timişoara” - cod SMIS 138307 în 
contextul accesării fondurilor nerambursabile prin Programul Operațional Infrastructură 
Mare 2014-2020 (POIM) Cod apel: POIM/819/9/1/ Consolidarea capacității de gestionare a 
crizei sanitare COVID-19. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința reunită a comisiilor de specialitate.  

 Dacă  sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
 Rog echipa tehnică să transmită proiectul de hotărâre pentru procedura de vot. 
 Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 29 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain Romică – 
Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek 
Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu 
Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana 

Domnul vicepreședinte Tudorică Valentin nu a votat.  
 

Punctul nr. 3 - Întrebări, interpelări. 
 
 Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
 Înainte de a vă da cuvântul la acest punct, vă anunț că ședința ordinară a plenului 
Consiliului Județean Timiș se va desfășura în data de 24 iunie 2020. Atât ședința de plen cât și 
ședințele comisiilor de specialitate vor fi în sistem on line.  
 Dacă mai sunt alte discuții? 
 
 Domnul consilier județean Marin Popescu 
 Vă mulțumesc frumos pentru că mi-ați dat posibilitatea să iau cuvântul. Nu vreau să intru 
într-o polemică cu domnul consilier județean Titu Bojin din respect pentru domnia sa și pentru ceea 
ce este. Vreau doar să  aduc în atenția dumneavoastră o problemă pe care sper să o putem 
rezolva cu ajutorul consiliului județean.  
 Există la nivelul unităților de învățământ stocuri de lapte și corn a căror valabilitate expiră în 
luna septembrie. Din acest motiv sper să găsim o soluție pentru ca aceste produse să ajungă la 
persoane care au nevoie de ele înainte ca să expire termenul de valabilitate, indiferent că vorbim 
de spitale, azile, persoane adulte sau copii cu nevoi speciale. 
 Știu că anul școlar s-a încheiat și nu mai putem distribui aceste produse la elevi. Nu vreau 
să ajungem în situația în care trebuie să distrugem aceste produse pentru că au termenul de 
valabilitate expirat. Ar fi păcat de banii alocați de Guvern sau de Uniunea Europeană pentru 
acestea. Sper ca până la următoarea ședință a plenului să găsim o soluție în acest sens. 
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 Domnul consilier județean Titu Bojin 
 Faptul că ați făcut o propunere pentru copii înseamnă că suntem în aceeași echipă și nu 
într-o polemică.  
  

Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Observația dumneavoastră este corectă și aveți dreptate. Trebuie să știți că noi am făcut 

demersuri către minister. Pentru că aceste produse sunt achiziționate prin fonduri europene trebuie 
să primim acceptul pentru a schimba destinația lor. Chiar săptămâna trecută am retransmis o 
adresă către minister pentru a ne da acest accept. Există și la nivel național discuții între minister și 
Comisia Europeană pentru că fiind  stocuri considerabile există riscul ca aceste produse să fie 
distruse dacă expiră.  

În momentul în care avem acceptul pentru redirecționarea acestor către o altă destinație, vă 
asigur că împreună vom stabili destinația și le vom trimite acolo unde este absolut necesar.  

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Vă mulțumesc domnule președinte și vă asigur că voi discuta la Ministrul Educației ca 

reprezentanții acestora să insiste pentru rezolvarea acestei probleme la nivel guvernamental.  
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Da, e important acest aspect și trebuie făcute demersuri din partea Ministerului Educație 

către Ministerul Agriculturii pentru că ei sunt cei care gestionează acest program.  
Dacă mai sunt și alte discuții? Dacă nu, declar închise lucrările ședinței extraordinare a 

plenului Consiliului Județean Timiș.  
Vă mulțumesc! 
 
 
 
    PREŞEDINTE,             SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI TIMIŞ 
Călin – Ionel DOBRA                                                     Ioan – Dănuţ ARDELEAN  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
              DACT. C.A 
              RED. C.A 

 


